
MAARDU PÕHIKOOLI HOOLEKOGU KOOSOLEK                            1. veebruar 2021.a  

PROTOKOLL nr.3/01-02 

Koht: Maardu Põhikool 

Algus kell 18.00, lõpp 19.45  

Koosoleku juhataja: Vjatšeslav Mazurov 

Protokollija: Anastassia Šteinbach 

Hoolekogu liikmed: Valentina Veretjuk, Margaryta Sidoruk, Pjotr Zotovich, Maria Vedennikova 

(veebis), Olga Malysh. 

Kutsutud: Maardu Põhikooli direktor Vassili Muhhin. 

 

PÄEVAKORD 

1. Klassijuhataja töötasu määramine järgmiseks õppeaastaks. 

2. Maardu Põhikooli vajalikute remonditööde arutelu ja selle kinnitamine. 

3. Jooksvad küsimused. 

 

 

1. Klassijuhataja töötasu määramine järgmiseks õppeaastaks. 

V. Muhhin tutvustas hoolekogule, kuidas toimub klassijuhataja tasu arvestus. 

Maardu Põhikoolis on klassijuhataja tasu võrdne 10% õpetaja töötasu alammäärast. Kooli 

eelarvest läheb umbes 50 000 eurot aastas klassijutajate palgaks. Praegu see on 131,5 eurot. 

Direktor märkas, et klasside täituvus on väga erinev. Ühes klassis see on 25-30 õpilast, aga on 

olemas ka klassid, kus on, näiteks 15 õpilast. See tähendab, et klassijuhatajate koormus ka erineb. 

Samuti klasside eripära on ka erinev. Seoses sellega pakkus direktor järgmisest õppeaastast (2022 

a.) teha klassijuhataja palga arvestust järgmiselt: 

 kui klassis on 22-26 õpilast, siis klassijuhataja palgamäär on 131,5 eurot; 

 kui klassis on18-21 õpilast, siis klassijuhataja palgamäär on 110 eurot; 

 kui klassis on vähem kui 18 õpilast, siis klassijuhataja palgamäär on 90 eurot; 

 väikeklass - klassijuhataja palgamäär on 100 eurot; 

 TTK - klassijuhataja palgamäär on 131 eurot. 



 Otsus nr.1 Hoolekogu nõustus uue klassijuhataja palga arvestusega, mis hakkab kehtima 

tulevast õppeaastast. 

 Otsus võetud vastu ühehäälselt. 

 

 

2. Maardu Põhikooli vajalikute remonditööde arutelu ja selle kinnitamine. 

V. Muhhin tegi ettepaneku, et selles õppeaastas on vaja teha järgmised remonditööd: 

 uue veetorustiku  paigaldus I-III korruse klassides, kus see puudub või on vana; 

 vanade akende vahetamine kooli soojusõlmes. 

 

 Otsus nr.2 Hoolekogu nõustus kooli direktori ettepanekuga esitatud kujul.  

Otsus võetud vastu ühehäälselt. 

 

 

3. Jooksvad küsimused. 

Hoolekogu avaldas oma arvamuse selle aasta kooli fotode kohta. Vanematele ei meeldinud 

fotode kvaliteet ja fotode pikk ooteaeg selles aastas. Vanemad palusid vahetada fotofirmad. 

 

Otsus nr.3 Kinnitati, et järgmisel õppeaastal fotodega hakkab tegelema kas teine firma või 

kool ise, kuna koolis on inimene, kes saab sellega tegeleda. 

Otsus võetud vastu ühehäälselt. 

 

 

 

 

 (allkiri) 

Vjatšeslav Mazurov 

koosoleku jahataja 

(allkiri) 

Anastassia Šteinbach 

koosoleku protokollija 

 


